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Protokół nr VIII 

Rady Miejskiej w Pyzdrach 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej w Pyzdrach, Justyna Sosnowska 25 czerwca 2025 r. o godzinie 

1300 otworzyła VIII sesję Rady Miejskiej w Pyzdrach. Powitała radnych Rady Miejskiej, 

burmistrza Pyzdr Przemysława Dębskiego, sekretarza Wiolettę Topór - Mench, skarbnika 

Martę Zielińską, mecenasa Jędrzeja Niklewicza, kierownika referatu do spraw inwestycji 

Roberta Klimczaka, sołtysów, dyrektorów szkół podstawowych: Ilonę Zielińską, Martę 

Łukasiewicz i Grażynę Lesińską.   

 

W posiedzeniu wzięło udział 14 członków: 

1. Marcin Budziszewski 

2. Stanisław Janiak 

3. Patrycja Klimas 

4. Elżbieta Kłossowska 

5. Monika Łakoma 

6. Monika Mnich, 

7. Ilona Nowicka 

8. Norbert Paszak 

9. Piotr Pilarski 

10. Henryk Pyrzyk 

11. Elżbieta Ratajczyk 

12. Piotr Sikora 

13. Zofia Sikorska-Rogowska 

14. Justyna Sosnowska 

15. Karol Styczyński 

 

Ad. 2.  

Justyna Sosnowska, przewodnicząca rady  zapytała, czy są uwagi do protokołu z poprzedniej 

sesji? 

 

Nikt z radnych nie wniósł uwag do protokołu z poprzedniej sesji.  

 

 

Ad. 3.  

Protokół z sesji Nr VII Rady Miejskiej w Pyzdrach z dnia 6 czerwca 2025 r. został przyjęty.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Marcin Budziszewski, Stanisław Janiak, Patrycja Klimas, Elżbieta Kłossowska, Monika 

Łakoma, Norbert Paszak, Piotr Pilarski, Henryk Pyrzyk, Elżbieta Ratajczyk, Piotr Sikora, 

Zofia Sikorska-Rogowska, Justyna Sosnowska, Karol Styczyński, Monika Winter 

NIEOBECNI (1) 

Ilona Nowicka 
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Ad. 4.  

Justyna Sosnowska, prowadząca obrady zapytała radnych, czy mają uwagi do wcześniej 

otrzymanego porządku obrad sesji? 

Nie wniesiono uwag. 

 

1. Otwarcie sesji. 

2. Wniesienie uwag do protokołu z poprzedniej sesji.  

3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji.  

4. Przedstawienie porządku obrad. 

5. Sprawozdanie z działalności Burmistrza w okresie międzysesyjnym. 

6. Informacja Przewodniczącego Rady o realizacji zadań w okresie międzysesyjnym.  

7. Interpelacje radnych i sołtysów.  

8. Przedstawienie raportu o stanie gminy Pyzdry za 2024 r. 

9. Debata nad raportem o stanie gminy Pyzdry za 2024 r. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia Burmistrzowi Pyzdr wotum zaufania.  

11. Przedstawienie sprawozdania finansowego za 2024 rok.  

12. Przedstawienie sprawozdania z wykonania budżetu gminy Pyzdry za 2024 rok oraz 

informacji o stanie mienia komunalnego Gminy i Miasta Pyzdry.  

13. Przedstawienie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej o sprawozdaniu z 

wykonania budżetu za 2024 rok.   

14. Przedstawienie opinii Komisji Rewizyjnej w sprawie sprawozdania z wykonania 

budżetu Gminy i Miasta Pyzdry za 2024 r. wraz ze sprawozdaniem finansowym.  

15. Przedstawienie przez Komisję Rewizyjną wniosku w sprawie absolutorium.  

16. Przedstawienie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej w sprawie wniosku 

Komisji Rewizyjnej o udzielenie absolutorium Burmistrzowi Pyzdr. 

17. Dyskusja nad udzieleniem absolutorium dla Burmistrza Pyzdr. 

18. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego Gminy i 

Miasta Pyzdry za 2024 rok.  

19. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi Pyzdr.  

20. Podjęcie uchwały w sprawie wynajęcia w drodze bezprzetargowej pomieszczeń w 

budynku położonym w Pietrzykowie wraz z częścią gruntu na cele statutowe 

Stowarzyszenia Edukacyjno – Kulturalno – Turystycznego „Nasza Szkoła” 

21. Podjęcie uchwały w sprawie wynajęcia w drodze bezprzetargowej pomieszczeń w 

budynku położonym w Pietrzykowie wraz z częścią gruntu na cele prowadzenia 

Środowiskowego Domu Samopomocy „Jutrzenka” w Pietrzykowie.  

22. Zapytania i wolne wnioski. 

23. Zakończenie sesji.  

 

 

Ad. 5.  

Przemysław Dębski, burmistrz przedstawił sprawozdanie z działalności w okresie 

międzysesyjnym. Sprawozdanie stanowi załącznik do protokołu. 

Informację przyjęto, nie zgłoszono pytań.  

 

 

Ad.6.  

Justyna Sosnowska, przewodnicząca Rady przedstawiła informację o realizacji zadań  

w okresie międzysesyjnym.  
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Informacja stanowi załącznik do protokołu. Informację przyjęto, nie zgłoszono pytań.  

 

Ad. 7.  

Nikt nie złożył interpelacji.  

 

 

Ad. 8.  

Przemysław Dębski, burmistrz przedstawił raport o stanie gminy Pyzdry za 2024 r. 

Raport stanowi załącznik do protokołu.  

 

Ad. 9.  

Justyna Sosnowska, przewodnicząca rady zaprosiła do debaty nad raportem o stanie gminy 

Pyzdry za 2024 r. 

 

Elżbieta Ratajczyk, radna powiedziała, że raport jest bardzo szczegółowy i przedstawia to 

wszystko, co się działo w ciągu ostatniego roku w gminie.  

Z perspektywy czasu i obserwacji wynika, że jak ludziom stworzy się odpowiednie warunki 

do pracy, do spokojnego funkcjonowania, to zaczyna rozwijać się życie społeczne, taka 

oddolna inicjatywa.  

Fundusz sołecki, który funkcjonuje w gminie Pyzdry,  to jest taki budżet obywatelski, jaki 

obowiązuje przede wszystkim w dużych miastach. O przeznaczeniu środków funduszu 

sołeckiego decydują sami mieszkańcy, bez zbędnych formalności, brania udziału w 

konkursach. Tak powstaje wiele nowych rzeczy np. oświetlenie uliczne. Obecnie fundusz 

sołecki w gminie Pyzdry wynosi ok. 500 000 zł.  

Patrząc na działalność Ośrodka Pomocy Społecznej, placówek oświatowych, biblioteki  

widać, że starają się i pozyskują środki pozabudżetowe pozyskując różne kwoty - 7 000 zł,  

55 000 zł.  To pokazuje, że kiedy pracownikom stworzy się właściwe warunki do spokojnej 

pracy, to zajmą się też dodatkowymi rzeczami.  

Widoczne jest także zaangażowanie dzieci, młodzieży. Powstały młodzieżowe drużyny 

strażackie.   

Wypowiedziała się jako mieszkaniec gminy Pyzdry, jako osoba pracująca na terenie tej gminy 

i pamięta różne czasy. Czasami bywało trudno. Jako nauczyciel pamięta czasy, kiedy w 

szkołach kupowało się kredę, by prowadzić zajęcia. 

Realizacja tych wszystkich zadań, to nie tylko możliwość pochwalenia się wielkimi 

inwestycjami, ale także możliwość życia w spokojnym miejscu, w którym spędzi się  

przynajmniej jakąś część swojego życia.  

W 2024 roku realizowanych było dużo inwestycji i wiele udało się wykonać bez większych 

problemów. Jednak  jedna z inwestycji dotycząca zdalnego odczytu poboru wody sprawiła 

dużo problemów, o których pan Burmistrz wspominał wcześniej. Najważniejsze, żeby się jak 

najszybciej pozytywnie zakończyła, dla dobra mieszkańców jak i Zakładu Gospodarki 

Komunalnej.  

Pomimo problemów, które wystąpiły trzeba mieć nadzieję, że w pozostałej część gminy uda 

się wprowadzić też to rozwiązanie dotyczące zdalnego odczytu poboru wody.     

 

Przemysław Dębski, burmistrz odpowiedział, że wszystko wskazuje na to, że rozwiązanie 

problemu dotyczącego zdalnego odczytu wodomierzy dobiega końca.  

System został już wdrożony. Jutro odbędzie się szkolenie dla pracowników Zakładu 

Gospodarki Komunalnej w zakresie obsługi programu.  

Po szkoleniu zostanie spisany protokół, wykonawca będzie mógł wystawić fakturę. 

Gmina skoryguje fakturę o odpowiednie kary wynikające z umowy.  
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Justyna Sosnowska, przewodnicząca Rady podziękowała Burmistrzowi, Skarbnikowi, 

Sekretarzowi,  wszystkim pracownikom, sołtysom za zaangażowanie w działalność w 

minionym roku.  

Cieszą pozyskane środki finansowe na realizację nie tylko tych dużych zadań, jak gazyfikacja 

czy rozbudowy i modernizacja oczyszczani ścieków ale także na zadania mniejsze jak np.  

montaż paneli fotowoltaicznych na obiektach użyteczności publicznej, doposażenie jednostek 

ochotniczych straży pożarnych. To, co udało się wykonać będzie służyło mieszkańcom, 

kolejnym pokoleniom.  

Dodała, żeby ta skuteczność i dostępność wsparcia finansowego pozwalała na realizację 

kolejnych  ambitnych celów w takim dużym wymiarze, jak w 2024 roku. 

 

Nikt więcej nie zabrał głosu w debacie.  

 

 

Ad. 10.  

Piotr Pilarski, wiceprzewodniczący Rady odczytał projekt uchwały w sprawie udzielenia 

Burmistrzowi Pyzdr wotum zaufania. 

 

Justyna Sosnowska, prowadząca obrady zarządziła głosowanie w sprawie udzielenia 

Burmistrzowi Pyzdr wotum zaufania. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Marcin Budziszewski, Stanisław Janiak, Patrycja Klimas, Elżbieta Kłossowska, Monika 

Łakoma, Norbert Paszak, Piotr Pilarski, Henryk Pyrzyk, Elżbieta Ratajczyk, Piotr Sikora, 

Zofia Sikorska-Rogowska, Justyna Sosnowska, Karol Styczyński, Monika Winter 

NIEOBECNI (1) 

Ilona Nowicka 

 

Uchwała nr VIII /94/2025 Rady Miejskiej w Pyzdrach  w sprawie udzielenia Burmistrzowi 

Pyzdr wotum zaufania stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. 11.  

Marta Zielińska, skarbnik powiedziała, że sprawozdanie finansowe Gminy i Miasta Pyzdry  

składa się z następujących elementów: bilans wykonania budżetu jednostki samorządu 

terytorialnego, łącznego bilansu jednostek budżetowych i samorządowego zakładu 

budżetowego, łącznego rachunku zysku i strat, łącznego zestawienia zmian w funduszu oraz 

informacji dodatkowych.  

Głównym elementem jest bilans wykonania budżetu jednostki samorządu terytorialnego. Jest 

to zestawienie aktywów i pasywów, które wpłynęły na wynik budżetu w danym roku i będą 

miały wpływ na wynik finansowy w roku następnym, czyli środki finansowe na rachunkach 

bankowych czy zobowiązania i należności. Jeżeli chodzi o aktywa, to na dzień 31 grudnia 

2024 roku stan rachunków bankowych wynosił 3 821 588,62 zł. W tej kwocie znajduje się 

subwencja ogólna dla gmin na miesiąc styczeń 2025 roku w wysokości 867 193 zł i środki z 

tytułu udziału w pit na 2025 rok w wysokości 1 287 403 zł. Są to dochody, które wpłynęły na 

rachunek gminy w grudniu 2024 roku, a dotyczyły roku 2025. W pozycji „należności” kwota 
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10 613,93 zł dotyczy należności od jednostek i Urzędu Skarbowego, które dotyczą roku 2024 

roku, ale na rachunek bankowy zostaną wpłacone w styczniu 2025 roku.  

 

Pasywa - pozycja zobowiązania. To kwota 5 746 166,88 zł. Zobowiązania krótkoterminowe w 

kwocie 727 267 złotych. Jest to pożyczka zaciągnięta w Banku Gospodarstwa Krajowego na 

wyprzedzające finansowanie inwestycji pod nazwą „przebudowa drogi gminnej w 

miejscowości Dolny Grądy. Zobowiązania długoterminowe w kwocie 5 017 758,85 zł, to 

kwota kredytów i pożyczek długoterminowych. Zobowiązania wobec budżetu w kwocie 1 

141,03 zł są to dotacje z Wielkopolskiego Urzędu Wojewódzkiego, których termin zwrotu 

przypadał na miesiąc styczeń 2025 roku. W pozycji wynik budżetu jest ujęta kwota 229 

080,59 zł. Kwota ujęta jest ze znakiem minus, ponieważ zrealizowano niższe dochody 

budżetowe od wydatków budżetowych.  

 

Łączny bilans jednostki budżetowej i samorządowego zakładu budżetowego jest sumą 

bilansów jednostek budżetowych i samorządowego zakładu budżetowego. Aktywa bilansu 

przedstawia się według stopnia płynności i tak pierwsze są aktywa trwałe. Aktywa trwałe, to 

środki trwałe, środki trwałe w budowie czy udziały. Aktywa obrotowe to należności, środki 

finansowe na rachunkach bankowych.  

 

Rachunek zysków i strat jest to zestawienie poszczególnych rodzajów przychodów i kosztów. 

Rezultat końcowy z rachunku zysków i strat wykazywany jest w bilansie łącznym i wynosi  

29 966 192,78 zł. Kwota tam musi być zgodna z wynikiem finansowym w pozycji A2 bilansu 

oraz wynikiem finansowym netto za rok bieżący w zestawieniu zmian w funduszu.  

 

Zostawienie zmian w funduszu jest to sprawozdanie, które obejmuje wykaz zwiększeń i 

zmniejszeń funduszu jednostki z jednoczesnym uwzględnieniem wpływu wyniku 

finansowego na dany rok na fundusz jednostki. Fundusz jednostki na koniec roku musi być 

zgodny z funduszem jednostki w bilansie.  

 

Ad. 12.  

Marta Zielińska, skarbnik powiedziała, że dowody zostały wykonane w kwocie 65 562 189, 

26 zł. Jest to 100,07 procent zakładanego planu. Wydatki zostały wykonane w kwocie  

65 791 269,85 zł, to jest 98,19 procent zakładanego planu. Wydatki bieżące zostały 

zrealizowane w kwocie 38 429 949 944,29 zł i zostały poniesione na wykonywanie zadań 

publicznych mających na celu zaspokajanie zbiorowych potrzeb wspólnoty. Wydatki 

majątkowe natomiast zostały zrealizowane w wysokości 27 361 325,56 zł. Najbardziej 

kosztochłonne zadania inwestycyjne zrealizowane w 2024 roku to: budowa szybkich sieci 

telekomunikacyjnych, rozbudowa i modernizacja oczyszczalni ścieków w miejscowości 

Tarnowa, gazyfikacja gminy Pyzdry, modernizacja świetlic wiejskich w miejscowości 

Wrąbczynek i Ruda Komorska. Ponieważ zrealizowane dochody były niższe od 

zrealizowanych wydatków, to rok 2024 zamknął się deficytem budżetu w wysokości  

229 080,59 zł. Faktycznie wypracowany deficyt był niższy od zakładanego o 1 258 562,02 zł. 

Na koniec 2024 roku zadłużenie Gminy Pyzdry wyniosło 5 745 025,85 zł, co stanowiło 8,76 

% wykonanych dochodów. Ten poziom zadłużenia należy uznać za bezpieczny i świadczący 

o zachowaniu stabilności finansowej.  

 

 

Ad. 13.  

Marta Zielińska, skarbnik odczytała uchwałę Nr SO-17/4012/74/2025 Składu Orzekającego 

Regionalnej Izby Obrachunkowej w Poznaniu z dnia 11 kwietnia 2025 roku w sprawie 
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wyrażenia opinii o sprawozdaniu z wykonania budżetu Gminy i Miasta Pyzdry za 2024 rok 

wraz z informacją o stanie mienia jednostki i objaśnienia.  

Uchwała stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

Ad. 14.  

Elżbieta Ratajczyk, przewodnicząca Komisji Rewizyjnej odczytała protokół Nr 7 z dnia 8 

maja 2025 roku Komisji Rewizyjnej w sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi Pyzdr 

za 2024 rok.  

Protokół stanowi załącznik do protokołu.  

 

Ad. 15.  

Elżbieta Ratajczyk, przewodnicząca Komisji Rewizyjnej przedstawiła wniosek Komisji 

Rewizyjnej w sprawie absolutorium - uchwała nr 1/2025 Komisji Rewizyjnej z dnia 8 maja 

2025 roku w sprawie wystąpienia z wnioskiem do Rady Miejskiej w Pyzdrach o udzielenie 

absolutorium.  

Uchwała stanowi załącznik do protokołu.  

 

Ad. 16.  

Elżbieta Ratajczyk, przewodnicząca Komisji Rewizyjnej odczytała uchwałę Nr 

SO.17.4013.132.2025 Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Poznaniu z 

dnia 26 maja 2025 roku w sprawie wyrażenia opinii o wniosku Komisji Rewizyjnej w 

Pyzdrach o udzielenie absolutorium Burmistrzowi Pyzdr z tytułu wykonania budżetu za rok 

2024. 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu.   

 

Ad. 17.  

Justyna Sosnowska, przewodnicząca Rady przypomniała, że absolutorium to jedno z 

najważniejszych głosowań w trakcie roku. Jest oceną wykonania budżetu i całorocznej 

działalności organu wykonawczego. To nie tylko formalność, ale przede wszystkim wyraz 

zaufania do tego, jak zostały zrealizowane dochody, wydatki publiczne oraz jak prowadzono 

gospodarkę finansową. Przedstawione sprawozdania finansowego, opinia Regionalnej Izby 

Obrachunkowej oraz pozytywne stanowisko Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Pyzdrach 

jest podstawą, by uznać wykonanie budżetu za prawidłowe. Zrealizowano ponad 98% 

planowanych wydatków przy jednoczesnym wykonaniu dochodów powyżej 100% planu. 

Wskaźniki wymagane ustawą o finansach publicznych zostały zachowane, a zadłużenie 

gminy utrzymuje się na bezpiecznym poziomie. Zrealizowano szereg ważnych inwestycji, w 

dużej mierze przy wysokim poziomie dofinansowania zewnętrznego. Jako radna Rady 

Miejskiej obserwuje działania wykonawcze. Radni są częścią tych działań poprzez 

współpracę z panem Burmistrzem, czy podejmowanie decyzji budżetowych. Dzisiejsze 

głosowanie nad absolutorium, to efekt wspólnej pracy na rzecz naszych mieszkańców. 

Podziękowała panu Burmistrzowi, pani Sekretarz, pani Skarbnik i wszystkim kierownikom 

jednostek podległych oraz pracownikom urzędu za rzetelną realizację powierzonych zadań. W 

imieniu własnym jak i radnych Rady Miejskiej wyraziła nadzieję, że kolejne lata będą równie 

owocne a dalsza współpraca będzie służyła dobru wspólnemu na rzecz lokalnej społeczności.  

 

Ad. 18.  

Monika Łakoma, wiceprzewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały w sprawie 

zatwierdzenia sprawozdania finansowego Gminy i Miasta Pyzdry za 2024 rok. 
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Justyna Sosnowska, prowadząca obrady zarządziła głosowanie w sprawie zatwierdzenia 

sprawozdania finansowego Gminy i Miasta Pyzdry za 2024 rok. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Marcin Budziszewski, Stanisław Janiak, Patrycja Klimas, Elżbieta Kłossowska, Monika 

Łakoma, Norbert Paszak, Piotr Pilarski, Henryk Pyrzyk, Elżbieta Ratajczyk, Piotr Sikora, 

Zofia Sikorska-Rogowska, Justyna Sosnowska, Karol Styczyński, Monika Winter 

NIEOBECNI (1) 

Ilona Nowicka 

 

Uchwała nr VIII /95/2025 Rady Miejskiej w Pyzdrach  w sprawie zatwierdzenia 

sprawozdania finansowego Gminy i Miasta Pyzdry za 2024 rok stanowi załącznik do 

protokołu. 

 

 

Ad. 19. 

Monika Łakoma, wiceprzewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały w sprawie udzielenia 

absolutorium Burmistrzowi Pyzdr. 

 

Justyna Sosnowska, prowadząca obrady zarządziła głosowanie w sprawie udzielenia 

absolutorium Burmistrzowi Pyzdr. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Marcin Budziszewski, Stanisław Janiak, Patrycja Klimas, Elżbieta Kłossowska, Monika 

Łakoma, Norbert Paszak, Piotr Pilarski, Henryk Pyrzyk, Elżbieta Ratajczyk, Piotr Sikora, 

Zofia Sikorska-Rogowska, Justyna Sosnowska, Karol Styczyński, Monika Winter 

NIEOBECNI (1) 

Ilona Nowicka 

 

Uchwała nr VIII /96/2025 Rady Miejskiej w Pyzdrach  w sprawie udzielenia absolutorium 

Burmistrzowi Pyzdr stanowi załącznik do protokołu. 

 

Justyna Sosnowska, prowadząca obrady w imieniu radnych Rady Miejskiej w Pyzdrach  

złożyła panu Burmistrzowi serdeczne gratulacje z okazji udzielenia absolutorium za 2024 rok 

oraz otrzymania wotum zaufania. To podwójne wyróżnienie stanowi, że nie tylko formalne 

potwierdzenie prawidłowej realizacji budżetu i celów strategicznych, ale również wyraz 

zaufania i uznania dla pana Burmistrza pracy, kompetencji oraz odpowiedzialnego 

zarządzania gminą Pyzdry. Podziękowała za konsekwencję, otwartość na współpracę oraz 

zaangażowanie w działania na rzecz rozwoju Miasta i Gminy Pyzdry. Postawa pana 

Burmistrza i determinacja przekładają się na realne efekty, które każdego dnia służą 

mieszkańcom i wzmacniają lokalną wspólnotę. Z okazji tego zaszczytnego momentu życzyła  

dalszych sukcesów w pracy samorządowej, niesłabnącej energii w realizacji ambitnych 

planów, odwagi w podejmowaniu wyzwań oraz wytrwałości w dążeniu do wyznaczonych 
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celów. Niech każdy dzień sprawowania funkcji Burmistrza przynosi satysfakcję, uznanie i 

wsparcie mieszkańców.  

Do życzeń dołączyli się sołtysi i dyrektorzy gminnych szkół podstawowych.  

Wręczono bukiety kwiatów.  

 

Przemysław Dębski, burmistrz podziękował radnym za udzielenie jednomyślnego  

absolutorium oraz za szereg bardzo ciepłych i miłych słów. Dodał, że konstrukcja ustawowa 

jest taka, że absolutorium przyznaje się jednoosobowo burmistrzowi, natomiast byłoby 

ogromnym nieporozumieniem twierdzenie, że jest to jakiś jednoosobowy wynik i zasługa. To, 

co udało się zrealizować w 2024 roku jest zasługą wszystkich. Dlatego każdy powinien 

poczuć się współautorem tego sukcesu.  
 

Ad. 20.  

Robert Klimczak, kierownik Referatu Inwestycyjnego, Gospodarki Nieruchomościami i 

Ochrony Środowiska Urzędu Miejskiego w Pyzdrach odczytał projekt uchwały w sprawie 

wynajęcia w drodze bezprzetargowej pomieszczeń w budynku położonym w Pietrzykowie 

wraz z częścią gruntu na cele statutowe Stowarzyszenia Edukacyjno – Kulturalno – 

Turystycznego „Nasza Szkoła” 

 

Justyna Sosnowska, prowadząca obrady zarządziła głosowanie w sprawie odczytanego 

projektu uchwały.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Marcin Budziszewski, Stanisław Janiak, Patrycja Klimas, Elżbieta Kłossowska, Monika 

Łakoma, Norbert Paszak, Piotr Pilarski, Elżbieta Ratajczyk, Piotr Sikora, Zofia Sikorska-

Rogowska, Justyna Sosnowska, Karol Styczyński, Monika Winter 

PRZECIW (1) 

Henryk Pyrzyk 

NIEOBECNI (1) 

Ilona Nowicka 

 

Uchwała nr VIII /97/2025 Rady Miejskiej w Pyzdrach  w sprawie wynajęcia w drodze 

bezprzetargowej pomieszczeń w budynku położonym w Pietrzykowie wraz z częścią gruntu 

na cele statutowe Stowarzyszenia Edukacyjno – Kulturalno – Turystycznego „Nasza 

Szkoła” stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. 21.  

Robert Klimczak, kierownik Referatu Inwestycyjnego, Gospodarki Nieruchomościami i 

Ochrony Środowiska Urzędu Miejskiego w Pyzdrach odczytał projekt uchwały w sprawie  

wynajęcia w drodze bezprzetargowej pomieszczeń w budynku położonym w Pietrzykowie 

wraz z częścią gruntu na cele prowadzenia Środowiskowego Domu Samopomocy „Jutrzenka” 

w Pietrzykowie. 

 

Justyna Sosnowska, prowadząca obrady zarządziła głosowanie w sprawie odczytanego 

projektu uchwały.  

 

Wyniki głosowania 
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ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Marcin Budziszewski, Stanisław Janiak, Patrycja Klimas, Elżbieta Kłossowska, Monika 

Łakoma, Norbert Paszak, Piotr Pilarski, Henryk Pyrzyk, Elżbieta Ratajczyk, Piotr Sikora, 

Zofia Sikorska-Rogowska, Justyna Sosnowska, Karol Styczyński, Monika Winter 

NIEOBECNI (1) 

Ilona Nowicka 

 

Uchwała nr VIII /98/2025 Rady Miejskiej w Pyzdrach  w sprawie wynajęcia w drodze 

bezprzetargowej pomieszczeń w budynku położonym w Pietrzykowie wraz z częścią gruntu 

na cele prowadzenia Środowiskowego Domu Samopomocy „Jutrzenka” w Pietrzykowie  

stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. 22.  

Nikt nie zabrał głosu.  

 

Ad. 23.  

Justyna Sosnowska, prowadząca obrady o godzinie 14 50 zamknęła VIII sesję Rady Miejskiej 

w Pyzdrach. Podziękowała za owocne obrady, jednomyślność przy podejmowaniu uchwał.  

 

 

Protokołowała:                                                           Przewodnicząca obrad  

Alina Banaszak                                                            Justyna Sosnowska 

 

 

 


